
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 4
Ifølge det netop offentliggjorte oplæg til forsvarsforlig vil regeringen ”øge an-
tallet af værnepligtige med ca. 500 årligt (…) ”. Skal årligt forstås som ca. 500
hvert år frem til 2023? Hvorfor ønsker man at forøge antallet af værnepligtige,
når bl.a. HKKF ikke ønsker det, da de mener, at det er et ringe mobiliserings-
grundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Holger.Nielsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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